

ODOUR PREVENTION

化糞池臭味抑制劑 (7天)



3 x 200g



DESCRIPTION:

Provides effective treatment in your septic system to deal with problems and restore normal operation. Treats odours within 24 hours, dissolves clogging thanks to the bacteria which digest grease, soap and paper and stimulates bacterial flora to facilitate start-up of your septic system for two weeks. Resistant to antibiotics, acids, bleaching agent and caustic soda.

INSTRUCTIONS FOR USE:

1st day: pour the contents of the red sachet into the toilet and then flush. Eliminates odours within 24 hours due to the action of the enzymes.
3rd day: pour the contents of the blue sachet into the toilet and then flush. The product dissolves clogging due to the action of the bacteria.
7th day: pour the contents of the green sachet into the toilet and then flush. The product restores the functioning of the septic system due to the action of the micro-organisms.

產品簡介

主要成份: 酵素、非致病微生物

功能: 24小時內消除化糞池污水系統臭味、7天內疏通污水系統，使其運作恢復正常。

作用原理: 產品中的酵素先快速地分解生物性臭味分子；產品中的微生物隨後降解系統內的淤塞物、油脂、肥皂和紙屑；其中的增強益菌配方幫助重啟化糞池系統的微生物降解功能，可維持14天。

注意事項: 不要與抗生素、強酸、強鹼及漂白劑一起使用。

使用方法: 按日期分批使用相關顏色袋子產品。打開袋子，將袋內產品倒入馬桶內，用水沖廁。

第1天 - 用紅色袋產品: 讓酵素流入污水系統，在24小時內發揮除臭功能。

第3天 - 用藍色袋產品: 讓產品中的細菌疏通系統的淤塞問題。

第7天 - 用綠色袋產品: 讓產品中的微生物重設化糞池系統的正常功能。

Made in Belgium
比利時製造

Hong Kong Sole Agent: **J & K WELLNESS LTD.**
香港總代理: 星星活力有限公司

Unit 807, 8/F Lai Sun Yuen Long Centre, 27 Wang Yip Street East, Yuen Long, N.T., Hong Kong
香港新界元朗宏業東街27號麗新元朗中心8樓807室
TEL: +852 2743-3133 FAX: +852 2743-3301 EMAIL: info@jnkwellness.com